参考译文     非洲最富有女性挪用公款、已被冻结资产
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Sudan has said it will hand over those wanted by the international criminal court in connection with genocide and war crimes in the western Sudanese region of Darfur. They included the former ruler Omar al-Bashir, who was deposed last year and three of his aides.

苏丹表示，将移交国际刑事法庭通缉的那些与苏丹西部达尔富尔地区的种族灭绝和战争罪行有关的人。他们包括去年被废黜的前统治者Omar al-Bashir和他的三名助手。

The head of the World Health Organization has said the world must fight the new coronavirus as aggressively as possible. Doctor Tedros Adhanom Ghebreyesus said there was still a realistic chance of containing the disease, now named Covid-19 if enough resources were devoted to the fight.

世界卫生组织总干事表示，全世界必须尽可能积极地抗击这种新型冠状病毒。医生Tedros Adhanom Ghebreyesus表示，如果投入足够的资源，现在能有可能控制COVID-19这种冠状病毒。

The authorities in Portugal have ordered the seizure of bank accounts belonging to Isabel dos Santos, the billionaire daughter of Angola’s former president. Angolan prosecutors have accused her of embezzlement and money laundering, when she was head of the State Oil Corporation Sonangol. Ms.Santos says the allegations are entirely false and politically motivated.

葡萄牙当局下令查封安哥拉前总统之女、亿万富翁伊莎贝尔•多斯桑托斯(Isabel dos Santos)的银行账户。安哥拉检方指控她在担任国家石油公司负责人时犯有贪污和洗钱罪。桑托斯女士表示，这些指控完全是虚假的，是出于政治动机

Research seen by the BBC suggests the part of the Amazon Rainforest has started to emit more carbon dioxide than it has absorbed. Scientists from Brazil's space research institute say part of the southeast, about 1/5 of the total area appears to be no longer able to store CO2.

英国广播公司(BBC)的一项研究表明，亚马逊雨林部分地区的二氧化碳排放量再已经开始超过其吸收的量。巴西空间研究所的科学家表示，东南部约五分之一的地区似乎不能储存二氧化碳。

A key image in the history of pop art, David Hockney’s “The Splash” has sold at auction in London for 31 million dollars. The painting is one of a series of three that the British artist created in 1960s, while living in California. The auction of Sotheby suggests the painting has helped define the idea of California living in the popular consciousness.

卫·霍克尼的《水花四溅》是波普艺术史上的重要作品，在伦敦的拍卖会上以3100万美元成交。这幅画是这位英国艺术家在上世纪60年代在加州创作的三幅系列之一。苏富比的拍卖表明，这幅画帮助定义了加州生活在大众意识中的概念。

And scientists in Canada have discovered a new species of tyrannosaur that reigned North America around 80 million years ago. The carnivorous dinosaur which was 2.5 meters tall had a long deep snout, bumps on its skull and sharp teeth. Researchers have nicknamed it "Thanatos" or "Death in Greek".  

加拿大科学家发现了一种8000万年前统治北美的暴龙新物种。这种2.5米高的食肉恐龙有着长长的深鼻子，头骨上有突起，牙齿锋利。研究人员给它起了个绰号叫“死亡”。
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